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Fråga i kommunfullmäktige till Välfärdsnämndens ordförande Ulla Gustafsson (M).  
 
Moderaterna har tillsammans med Sverigedemokraterna och Centerpartiet beslutat om besparingar 
 inom bemanning i LSS, kuratorsverksamhet på familjecentralen, hälsosamordning riktad mot äldre och 
anhöriga, vaktmästeri inom rehab samt den enda kommunala öppna träffpunkten med bland annat 
seniorer som målgrupp.  
 
I Bohusläningen den 22 februari kommenterade du dessa besparingar med att det är icke lagstadgad 
verksamhet, och det framgår att ni gör detta för att få en budget i balans och undvika anmärkningar från 
revisionen.  
Vidare kommmenterade du  att välfärdsnämndens ramar är för små, men att man har ett uppdrag att 
genomföra besparingarna för att visa på konsekvenserna. 
 
Nyligen stod det klart att kommunen totalt sett beräknas få ett resultat på 34,8 miljoner kronor för 2021 
vilket är drygt 10 miljoner högre än målet.  
 
Därför ställer jag följande fråga: 
 
Vad har du som företrädare för ett av de styrande partierna gjort för att öka nämndens budgetram för 
2022, och vad menar du med att besparingar ska genomföras för att visa på konsekvenserna? 
 
Regina Johansson  
Socialdemokraterna  


